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Zápisnica   

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Kobyly  

konaného dňa 02.06.2023 v sále kultúrneho domu v Kobylách.  

___________________________________________________________________________  

  

Prítomní:    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  Ing. Martin Labanc,  

                       Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc,  Ján Vasičkanin   

                     - ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny                      

- občania obce  

Neprítomní:   

    

PROGRAM:  

1. Otvorenie.  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  

3. Schválenie programu.    

4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 14.04.2023.  

5. Voľba hlavného kontrolóra obce.            

6. Záverečný účet obce Kobyly za rok 2022 – schválenie.         

7. Prerokovanie realizácie detského ihriska pre deti predškolského veku.  

8. Územný plán obce – prerokovanie.  

9. Dopravné značenie obce.  

10. VZN o prevádzkovom poriadku pohrebiska /cenník služieb/ - návrh. 11. Rôzne.  

12. Diskusia.  

13.Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ – schválenie. 14. 

Záver.  

   

1. Otvorenie:  

Rokovanie  obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Jozef Šoltys -starosta obce a  privítal 

všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.   

Za zapisovateľa bola určená Ing. Eva Barteková a za overovateľov zápisnice Ing. Slavomír 

Macek a Ing. Peter Skonc.  

  

3. Schválenie programu .                   

Starosta obce predložil obecnému zastupiteľstvu návrh programu rokovania podľa pozvánky 

zvolaného zasadnutia OZ obce Kobyly.                           

Hlasovanie: za: 7  Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin                                 

Labanc, Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin                             

           proti: 0   

                     zdržalo sa: 0  

Poslanci 7 hlasmi schválili program rokovania.    
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4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 14. 4. 2023  

Starosta obce predložil na rokovanie kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa  

14.4.2023, pričom konštatoval, že jednotlivé body uznesenia, ktoré neboli splnené, boli opäť 

zapojené do programu a boli predmetom rokovania OZ konaného 2.6.2023.  Poslanec Ing. M. 

Labanc sa spýtal starostu, či už faktúry za mesiace november a december 2022 sú zverejnené 

podľa uznesenia č. 12/2023 na webovej stránke obce. Starosta ho ubezpečil, že už sú.                

    

Poslanci vzali informáciu na vedomie.   

  

5. Voľba hlavného kontrolóra obce   

Na základe vyhláseného výberového konania na funkciu hlavného kontrolóra obce, boli do 

podateľne Obecného úradu Kobyly doručené 2 prihlášky. Kandidátmi na túto funkciu boli Mgr. 

Zuzana Germanová, bytom Richvald a Ing. Iveta Prokopovičová, bytom Kobyly. Obidve 

uchádzačky boli prizvané na konanie voľby hlavného kontrolóra obce dňa 2.6.2023. Po vyzvaní 

starostom obce sa predstavili a prezentovali krátkym vystúpením. Po prezentácii a krátkej 

porade sa pristúpilo k voľbe.   

Hlasovanie – p. Mgr. Zuzana Germanová   

Za: 1   Radoslav Findiš  

Proti: 0  

Zdržalo sa: 6  Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír 

Macek,   Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin   

  

Hlasovanie – p. Mgr. Iveta Prokopovičová  

Za: 6    Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír Macek,   

Ing.Peter Skonc, Ján Vasičkanin  

Zdržalo sa: 0  

Proti: 1 Radoslav Findiš  

Poslanci 6 hlasmi schválili za hlavného kontrolóra obce Mgr. Ivetu Prokopovičovú.  

  

  

6. Záverečný účet o bce Kobyly za rok 2022 – schválenie.  

Na základe predloženého návrhu záverečného účtu obce, poslanci OZ zobrali na vedomie 

predložený záverečný účet obce za rok 2022 a schválili výsledok hospodárenia za rok 2022 s 

výhradami k investíciám- Chodníky pri hl.ceste II. triedy a Lávka do parku pod kostolom. Podľa 

vystúpenia poslanca Ing. M. Labanca boli zrealizované chodníky zbytočná investícia, keďže 

chodníky neboli v stave, ktoré by potrebovali nevyhnutnú rekonštrukciu a považuje sumu 27 

252,87 EUR za výmenu asfaltu zámkovou dlažbou za neadekvátnu a podľa  poslanca M. 

Haroma investícia Lávka do parku pod kostolom predražená, odôvodnil to cenovými ponukami 

na zhotovenie lávky pri rodinnom dome p. Prítoku, kde je lávka o cca 50% väčšia, pričom je 

rovnakej konštrukcie a z totožných materiálov ako lávka pri kostole. Cena materiálu v rozmedzí 

cca 1 kalendárneho roka v žiadnom prípade nešla tak rapídne dole, čo potvrdil aj poslanec 

M.Juskanič, ktorý vyhotovil projektovú dokumentáciu lávky pri RD p. Prítoku. Poslanec Ing. 
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P.Skonc sa opýtal starostu, či za čerpaním rozpočtovaných výdavkov na mzdy, platy, služobné 

príjmy a ostatné osobné vyrovnania vo výške 109,46 % , čiže prečerpaním o 9,46% sú iba 

náklady na preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostu v r.2022, alebo aj iné náklady, na čo 

starosta odpovedal, že prečerpanie bolo zapríčinené preplatením nevyčerpanej dovolenky a 

mimoriadnymi odmenami zamestnancov obecného úradu, ktoré boli nad plánovaný rozpočtový 

rámec 2022.  

  

Hlasovanie: za: 6 s výhradami:   Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  

Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

        proti: 0  

                    zdržali sa: 1   Radoslav Findiš,   

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie návrh Záverečného účtu obce a schvaľuje 

celoročné hospodárenie s výhradami a to z dôvodov výhrad k realizácií týchto investícií v 

roku 2022:  

a) k chodníku mal výhrady poslanec Ing. Martin Labanc, podľa ktorého to bola 

nepotrebná investícia. Chodník – hlavná cesta II. triedy v sume 27 252,87 €  

b) k lávke mal výhrady poslanec Marcel Harom, podľa ktorého bola investícia 

predražená. Lávka – park pod kostolom v sume 7 812, 00 €.  

          

7. Prerokovanie realizácie detského ihriska pre deti predškolského veku.   

V rozprave vystúpil poslanec Ing. M. Labanc, ktorý podotkol, že obec v súčasnosti nemá detské 

ihrisko prístupné matkám s deťmi. Realizácia by bola prínosom pre obec, čím by sa zvýšila aj 

lukratívnosť obce. Oboznámil prítomných, že ihrisko pri MŠ je pre deti navštevujúce materskú 

školu a z hygienických dôvodov by nemal byť povolený vstup deťom, ktoré nenavštevujú 

materskú školu o čom určite vie aj riaditeľka škôlky aj pán starosta. Ďalej uviedol, že pár 

prvkov, ktoré sú pred multifunkčným ihriskom sú v zanedbanom stave a sú pre deti 

navštevujúce školu, nie pre deti predškolského veku. Starosta obce vyjadril nespokojnosť s 

navrhovaným umiestnením, keďže sa obáva, že výstavbou ihriska pri opornom múre pri vstupe 

do areálu ZŠ a MŠ obec príde o časť plochy, ktorá slúži na organizovanie rôznych podujatí. 

Navrhol umiestniť ihrisko nad altánkom, kde je momentálne školské ihrisko. Poslanec Ing. M. 

Labanc sa ho opýtal, či podal žiadosť o prekládku telekomunikačného stĺpa, na čo mu starosta 

odpovedal, že nepodal a ani nepodá. Pán Labanc požiadal zapisovateľku, aby bolo do zápisnice 

uvedené, že pán starosta sabotuje rozhodnutie obecného zastupiteľstva. Poslanec R. Findiš 

vystúpil s analýzou počtu detí, pre ktoré by bolo detské ihrisko vhodné. Na záver vylučovacou 

metódou dospel k záveru, že ihrisko by využívalo 23 rodín. Poslanec Ing. P.Skonc vyjadril 

názor, že nevidí problém v premiestnení ihriska do starostom navrhovanej časti súčasného 

ihriska, avšak za predpokladu, že obec zabezpečí súhlasné vyjadrenie hygieny, že môže byť 

toto detské ihrisko v bezprostrednej blízkosti multifunkčného ihriska a pohybu žiakov ZŠ na 

hodinách telesnej výchovy. Rovnako poznamenal, že stav súčasného detského ihriska, ktoré sa 

nechalo schátrať je výsledok  žalostnej údržby a správy obecného majetku zo strany obecného 

úradu. V rozprave dostala slovo pani Páleniková, ktorá informovala, že na predmetnom mieste 

sa chodí v zime sánkovať s deťmi a vyjadrila obavu či sa ihrisko vôbec bude využívať. Pán 

Gazdačko navrhol rozdelenie ihriska medzi areál školy a časť by umiestnil aj do areálu pod 

kostolom. Pán Hvizda navrhol vypracovať architektonickú štúdiu, kde by sa zistilo 

najvhodnejšie umiestnenie detského ihriska. Po rozprave tento bod rokovania ostal otvorený s 
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tým, že poslanci a starosta obce sa k danému bodu stretnú na tvaromiestnej obhliadke danej 

lokality.  

Poslanci vzali informáciu na vedomie.  

  

8. Územný plán obce - prerokovanie.  

Starosta informoval, že k schváleniu územného plánu obce sa musia ešte vyjadriť kompetentní, 

p. Dančišinová-návrh výjazdov z pozemkov plánovanej výstavby RD, ďalej sa musia urobiť 

jednoduché pozemkové úpravy, až potom ďalšie, aj vyjadrenie p. Šarišského.  

V rozprave vystúpil  poslanec Ing. S. Macek, ktorý navrhol stretnutie s p. Šarišským ohľadom 

rozpracovanosti územného plánu obce a dopracovanie podmienok v textovej časti dokumentu.  

Poslanci vzali informáciu na vedomie.  

  

9. Dopravné značenie obce.  

V rozprave vystúpili viacerí poslanci aj obyvatelia obce, napr. p. Petraško vidí osadenie 

spomaľovačov pri MŠ ako nebezpečné, nezmyselné. Poslanci informovali prítomných, že 

podnet na osadenie spomaľovačov bol prijatý od obyvateľov bytoviek pri ZŠ z dôvodu pohybu 

veľkého počtu detí nielen pri príchode a odchode zo ZŠ a MŠ, ale aj detí bývajúcich v bytovkách 

a vysokej rýchlosti okoloidúcich motorových vozidiel. Starosta informoval, že sa čaká na 

vyjadrenie okresného dopravného inšpektorátu v Bardejove, kde bola dňa 2.5.2023 podaná 

žiadosť o vyjadrenie k doplneniu dopravného značenia na miestnych komunikáciách v obci. Na 

základe vyjadrenia sa zakúpia a osadia jednotlivé prvky dopravného značenia podľa potreby.   

Poslanci zobrali informáciu na vedomie.  

  

  

10. VZN o prevádzkovom poriadku pohrebiska v obci / cenník služieb/ - návrh.  

Starosta predložil návrh znenia VZN a cenníka služieb.   

Do rozpravy sa zapojil Ing. P. Skonc - upozornil starostu na neexistujúce nájomné zmluvy  na 

hrobové miesta v zmysle platného VZN č.2/2020 a navrhuje ich dopracovanie v súlade s VZN. 

p. R. Findiš k cenníku-navrhuje prispôsobiť ceny za výkopy podľa zložitosti výkopu. Po 

rozprave k tomuto bodu poslanci schválili cenník služieb.  

  

Hlasovanie: za: 6   Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír                                

Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin  

        proti: 0  

                    zdržalo sa:1  Radoslav Findiš  

 Poslanci 6 hlasmi schválili cenník služieb.    

  

11. Rôzne  

a) starosta predložil žiadosť od f. ALEVAN o podaní výpoveď z nájmu dohodou Po rozprave 

poslanci schválili žiadosť o výpoveď nájomnej zmluvy dohodou k 30.06.2023.  

Hlasovanie: za: 6   Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír                                

Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin   

         proti: 0                                 

         zdržalo sa: 1   Marcel Harom.  

Poslanci 6 hlasmi schválili výpoveď z nájmu dohodou k 30.6.2023.  
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b) V bode rôzne bolo prerokované:  

-futbalové ihrisko – starosta predložil návrh f. SAGANSPORTR s.r.o. – prevzdušnenie ihriska 

a vysávanie a čistenie umelého trávnika, prečesanie a dosyp piesku multifunkčného ihriska  

ihriska, Ing. Peter Skonc-urobiť prieskum trhu,  

-multifunkčné ihrisko-prepracovať a vyvesiť prevádzkový poriadok, poslanci navrhujú nechať 

ihrisko otvorené, nezamykať ho,   

- výlet dôchodcovia – 22. 6. 2023, Krynica, Tylicz  

- MŠ – vystúpil poslanec Ing. P. Skonc-výzva na rozšírenie kapacít MŠ, starosta informoval, že 

sa zmenila Vyhláška a MŠ bude môcť vyhovieť požiadavkám na umiestnenie detí v MŠ od  

3. rokov,  

- kúpna zmluva – starosta informoval o zámere obce odkúpiť pozemky v časti novej IBV 

na parcelách 746/122,123,124,125 za sumu 1,00 EUR. Poslanec M.Harom navrhol prepracovať 

čl.IV bod. 2 zmluvy po konzultácii s právnikom a následne ju opätovne predložiť na schválenie. 

Poslanec Ing. P.Skonc navrhol prijať zámer obce k odkúpeniu pozemkov za 1,00 EUR z 

dôvodu, že sa jedná o rozšírenie cesty o 0,5m  v časti novej IBV, ktorú obec získala v r.2020, 

avšak zmenou vyhlášky v r.2022 je potrebné pre jej budúce skolaudovanie šírku 5,5 m + 1,5 m 

chodník resp. zelený pás, čo v súčasnej podobe nie je bez prevodu parciel uvedených v zmluve 

do majetku obce možné.  Poslanec Ing. S. Macek predložil pripomienku k  zmluve – nie je 

uvedený dôvod predaja a zároveň nie sú jasné záväzky, ktoré budú vyplývať pre obec do 

budúcna nadobudnutím tejto ornej pôdy.  

- rozhodnutia k TKO – poslanec Ing. M. Labanc predložil starostovi na nahliadnutie 

rozhodnutie k TKO, ktoré mu bolo doručené za rok 2022 do ústredného portálu verejnej správy 

a opýtal sa prečo nemôžu občania dostávať takéto rozhodnutia namiesto „papierika so sumou 

platby za jednu osobu“ Vyjadril obavu, že Obecný úrad nemá prehľad pri takejto forme o tom, 

kto zaplatil - starosta ho ubezpečil, že majú prehľad a na rozhodnutie sa pozrie a bude 

informovať o možnosti zasielania rozhodnutí,  

- poslanec P. Skonc navrhol pre zamestnancov ZŠ a MŠ prideliť pozastavené odmeny a 

ich vyplatenie so mzdou za 06/2022 – starosta navrhuje upraviť jednotlivé položky v rozpočte.  

Starosta zároveň predloží návrh výšky odmien jednotlivým zamestnancom s odôvodnením 

nárokovosti.  

- poslanec M. Harom požiadal pána starostu o odpratanie 4 rigolov, ktoré neboli použité 

pri stavbe odvodňovacieho žľabu, ktoré sa nachádzajú pri pozemku rodiny Bartekovej, z 

dôvodu zlého estetického výzoru verejného priestranstva a prekážky pri kosení tohto pozemku. 

Starosta vzal žiadosť na vedomie a prisľúbil odpratanie prenajatým mechanizmom spoločnosti 

HOBBY HOUSE,  pretože obec takýto mechanizmus nevlastní.  

  

12. Diskusia  

  

V diskusii vystúpili niektorí poslanci a obyvatelia obce, vyjadrovali sa k jednotlivým 

predchádzajúcim bodom OZ.  
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13. Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ – schválenie  

  

Starosta obce predniesol návrh uznesenia zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kobyly, 

konaného dňa 02. 06. 2023  

  

14. Záver  

  

Starosta obce sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí obecného zastupiteľstva a 

ukončil rokovanie.  

  

Zapísala:                      Ing. Eva Barteková v.r.           ........................................  

   

Overovatelia:               Ing. Slavomír Macek v.r.        .......................................   

  

                                     Ing. Peter Skonc v.r.               ........................................  

  

  

V Kobylách  12.06.2023 

  

  

                                                                                      

.........................................                                                                                           

Ing. Jozef Šoltys v.r.  

                                                                                              starosta obce   

  

    

      

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  


